



場外出價

欲透過傳真、電郵或電話方式參與競投的人士請注意以下事項

若閣下有意透過傳真作出競投:

請把場外出價表格傳真至 +852.2525.0598。

若閣下有意透過電郵作出競投:

請於2024年12月6日 (星期五) 香港時間晚上9時前把場外出價表格電郵至info@ackerasia.com。

在發送傳真或電郵前，請確保閣下已填妥場外出價表格上各項的所需資料。

請勿郵遞閣下的場外出價表格。

若閣下有意透過電話作出競投:

請於香港時間星期一至星期五上午10時至下午6時致電我們的香港辦事處 +852.2525.0538 或紐約辦事處 +1.212.787.1700 以出價。請閣下在致電時準備好出價以及信用卡。

若閣下有意在進行拍賣時透過電話作出競投:

我們只接受已預約的電話競投。請於2024年12月6日(星期五)香港時間晚上9時前把場外出價表格傳真至+852.2525.0598。請於場外出價表格的上方註明「電話」二字，並註明閣下希望參與競投時所選用的語言。

有關電話競投的限制:

- 電話競投只是出於好意提供，Acker Merrall & Condit (Asia) Ltd 並不保證能夠成功聯絡上電話競投者。
- 如有可能，電話競投者應盡可能留下一個「緊急競投價」，以應付電話無法接通的情況。
- 參與所有競投 的人士 必須附上信用卡號碼、到期日及簽署。

--	--	--	--	--



ABSENTEE BIDS 場外出價

- 名貴稀有葡萄酒 ~ SALE HK 246A
- 將於2024年12月7日(星期六)早上10:00於明閣及晚上6:30於線上直播拍賣 - BidLive.AckerWines.com
- 請清楚填寫此表格，並按拍賣品編號依次列出閣下之出價。本公司保留將未符合下列出價增額的出價根據下一出價增額更改的權利

書面競投 ☐電話競投 ☐

電話競投時用之聯絡號碼：_____

進行電話競投時所選用的語言：☐ 英文 ☐ 普通話 ☐ 廣東話
☐ 本人以美元競投（如下），本人明白以美元計的競投價將四捨五入至下一個以港元計最接近的增額。

姓名（先生/女士/太太）_____

地址 _____

日間聯絡電話 _____

傳真 _____

電郵 _____

信用卡 _____

屆滿日期_____保安編號_____

(信用卡號碼後的3至4個數字)

簽名 _____

競投者必須提供信用卡查詢備考資料。

本人清楚明白，如本人成功競投，須支付的購買價包括最終出價、加上最終出價百分之二十五(25%)的佣金以及任何須收取的適用稅項。如本人未有在三十(30)個工作天內以支票或電匯付款，請從本人的信用卡賬戶扣除所有應付費用。

Acker, Merrall & Condit (Asia) Limited (「AMCA」) 經授權以不高於「港幣 出價」欄的出價競投表格內列出的拍賣品。所有出價必須於拍賣開始之前收到。閣下必須在本表格內提供信用卡資料。

十五萬港幣以下的拍賣會賬單，如果使用信用卡支付將會產生2%的手續費。若超過十五萬港幣將會產生3%手續費。

AMCA不會為此保密出價服務收取任何費用。閣下清楚明白AMCA或其員工不會為任何未有作出競投或競投期間發生任何錯誤而負上任何責任。

如閣下成功競投，必須在收到發票後立即付款。

買方參與競投，即代表買方同意其已閱讀並同意本目錄之買方銷售條款協議以及由AMCA編印標題為(i)葡萄酒之收取及付運、(ii)酒瓶描述及(iii)場外 出價的不時生效文據，該等文據以提述方式收納於此，作為本協議的一部份。買方亦同意上述條款將成為買方的合法、有效及具約束力的責任，並可按照其條款執行。

如本文件中英文本出現歧異，概以英文本為準。

閣下有否參與過本拍賣行之競投：☐ 有 ☐ 沒有
拍賣編號 _____ 競投牌號碼 _____

☐ 這是我首次參加AMCA / Acker Asia 拍賣會。現附上有效之中華人民共和國 / 香港身份證副本（底及面）或由其他政府簽發之有效身份證明文件副本（底及面），例如護照、車牌等

貨批編號
或(請用括弧) 港幣出價
(請留意下列出價增額)

以港幣計算之出價增額

0-8000.....	400
8000-16000.....	800
16000-40000.....	2000
40000-80000.....	4000
80000-160000.....	8000
160000-400000.....	20000
400000-800000.....	40000
800000 and above.....	80000

客戶可透過以下網址競投
www.ackerasia.com



ABSENTEE BIDS

For those who wish to bid by fax, e-mail, or phone:

If you wish to bid via fax:

Please fax your bids to +852.2525.0598.

If you wish to bid via e-mail:

Please e-mail your bids to info@ackerasia.com prior to 9:00pm Hong Kong time on Friday, December 6th, 2024.

Be sure to include all information required on the Absentee Bid Form in your transmission.

DO NOT SEND YOUR BIDS BY REGULAR MAIL.

If you wish to phone in your bids:

Please contact our office between the hours of 9:00am and 6:00pm Hong Kong time, Monday through Friday, at +852.2525.0538 (Hong Kong) or +1.212.787.1700 (New York) and ask to place some bids. Please have your bids ready, as well as a credit card.

If you wish to bid by phone during the auction:

Phone bids will be accepted on an appointment basis only. Please fax your Absentee Bid Form to +852.2525.0598 by 9:00pm Hong Kong time on Friday, December 6th, 2024. Please print the word TELEPHONE at the top of your Absentee Bid Form and all LANGUAGES in which you wish to bid.

Restrictions regarding phone bidding:

- Phone bidding is offered as a courtesy, and no guarantee of successfully contacting the phone bidder is made by Acker Merrall & Condit (Asia) Ltd.
- When possible, phone bidders are urged to leave “emergency bids” in the event phone contact cannot be established.
- All bids must be accompanied by a credit card number, expiration date and signature.

--	--	--	--	--

Aker
SINCE 1820

ABSENTEE BIDS

- Fine and Rare Wines ~ Sale 246A
- Saturday, December 7th, 2024 at 10:00am at Ming Court, Wanchai and 6:30pm – Live Online – BidLive.AckerWines.com
- Please print clearly, and place bids in sequential order. We reserve the right to round any off-increment bid to the next highest increment, as outlined below.

☐ I AM SUBMITTING WRITTEN BIDS

☐ I AM SUBMITTING PHONE BIDS. TEL # _____

Please select your language preference below:

☐ ENGLISH ☐ MANDARIN ☐ CANTONESE

- ☐ I am bidding in US dollars and understand that all my bids will be rounded to the next highest HK dollar increment.

NAME *MR./MS./MRS.* _____
(Please circle one)

LAST NAME/SURNAME

ADDRESS

DAYTIME

TELEPHONE

$$F_{AX}$$

E-MAIL

CREDIT CARD

EXPIRATION _____ **SECURITY CODE #**
 (3 or 4 digit number located on back of card)

SIGNATURE

***Credit Card References must be included on this form**

I understand that if my bid is successful, the purchase price payable will be the sum of the final bid, plus a premium of twenty-five percent (25%) of the final bid, together with any applicable taxes required to be collected. Please charge all purchases to my credit card account if I do not remit payment by cheque or wire transfer within thirty (30) days.

Please note there will be a credit card usage fee of two percent (2%) for a total auction purchase price up to one hundred and fifty thousand Hong Kong dollars (HKD 150,000), and 3% for anything over that amount.

Acker, Merrall & Condit (Asia) Limited ("AMCA") is authorized to bid on these Lots up to the price listed in the "Bid/\$" column on your behalf. All bids must be received by prior to the start of the auction. Credit card information must be provided in order for us to execute your bid.

AMCA does not charge for this confidential bidding service with the understanding that any failure to exercise bids or error in doing so shall not be the responsibility of AMCA or its staff. Payment for successful bids must be forwarded upon receipt of invoice.

By bidding at auction, Buyer agrees that Buyer has read and agrees to the Buyer's Conditions of Sale Agreement in this catalogue and the instruments captioned (i) Collection and Shipment of Wines, (ii) Bottle Description, and (iii) Absentee Bids published by AMCA and in effect from time to time, and which are incorporated herein by reference as part of this Agreement, and Buyer agrees that the above are the legal, valid, and binding obligations of Buyer, enforceable in accordance with their terms.

In case of any conflict between the English and Chinese versions of this document, the English version shall prevail.

HAVE YOU BID WITH US BEFORE? ☐ YES ☐ NO
SALE NUMBER: **PADDLE NUMBER:**

Lot # Either/Or (Please Bracket)	Bid in HK\$ (note increments)
1	100,000,000
2	100,000,000
3	100,000,000
4	100,000,000
5	100,000,000
6	100,000,000
7	100,000,000
8	100,000,000
9	100,000,000
10	100,000,000
11	100,000,000
12	100,000,000
13	100,000,000
14	100,000,000
15	100,000,000
16	100,000,000
17	100,000,000
18	100,000,000
19	100,000,000
20	100,000,000
21	100,000,000
22	100,000,000
23	100,000,000
24	100,000,000
25	100,000,000
26	100,000,000
27	100,000,000
28	100,000,000
29	100,000,000
30	100,000,000
31	100,000,000
32	100,000,000
33	100,000,000
34	100,000,000
35	100,000,000
36	100,000,000
37	100,000,000
38	100,000,000
39	100,000,000
40	100,000,000
41	100,000,000
42	100,000,000
43	100,000,000
44	100,000,000
45	100,000,000
46	100,000,000
47	100,000,000
48	100,000,000
49	100,000,000
50	100,000,000
51	100,000,000
52	100,000,000
53	100,000,000
54	100,000,000
55	100,000,000
56	100,000,000
57	100,000,000
58	100,000,000
59	100,000,000
60	100,000,000
61	100,000,000
62	100,000,000
63	100,000,000
64	100,000,000
65	100,000,000
66	100,000,000
67	100,000,000
68	100,000,000
69	100,000,000
70	100,000,000
71	100,000,000
72	100,000,000
73	100,000,000
74	100,000,000
75	100,000,000
76	100,000,000
77	100,000,000
78	100,000,000
79	100,000,000
80	100,000,000
81	100,000,000
82	100,000,000
83	100,000,000
84	100,000,000
85	100,000,000
86	100,000,000
87	100,000,000
88	100,000,000
89	100,000,000
90	100,000,000
91	100,000,000
92	100,000,000
93	100,000,000
94	100,000,000
95	100,000,000
96	100,000,000
97	100,000,000
98	100,000,000
99	100,000,000
100	100,000,000

[illegible]

BIDDING INCREMENTS IN HK\$

0-8000.....	400
8000-16000.....	800
16000-40000.....	2000
40000-80000.....	4000
80000-160000.....	8000
160000-400000.....	20000
400000-800000.....	40000
800000 and above.....	80000

Bids are also accepted on our website at
www.ackerasia.com

☐ This is my first time bidding with AMCA / Acker Asia. I have attached a copy (front & back) of my valid People's Republic of China / HK Identity Card or other government issued identification (passport)